
 

Beter voor Rijswijk 

 

 

Mondelinge vragen  voor de Raadsvergadering van dinsdag 25 maart 2025. 

 

De rust was net teruggekeerd met betrekking tot de bijeenkomsten van Eritreeërs. 

Rijswijk werd zondag onaangenaam verrast met een bijeenkomst van Koerden. 

TV West liet weten dat de bijeenkomst voortijdig werd beëindigd vanwege ongeregeldheden. 
Volgens de Politie was het de hele dag door onrustig en heeft meerdere malen moeten ingrijpen. 

Een grote politie inzet was ingezet.  

Auto’s van Koerden werden lukraak geparkeerd op fietspaden er bermen. 

 

Beter voor Rijswijk heeft de volgende vragen: 

Was het College bekend met deze “overval” van Koerden? 

Indien u op de hoogte was, waarom heeft u de Raad niet vooraf geïnformeerd? 

Wat heeft het College ondernomen om dit soort evenementen te verbieden vanwege het risico van 
verstoring van de Openbare Orde? 

Bent u bereid in voorkomende gevallen de Raad vooraf te informeren over dit soort risico-
bijeenkomsten?  

Zo nee, waarom niet? 

Bent u bereid om bezoekers van dit soort evenementen te laten verbaliseren indien wordt 
geparkeerd op plaatsen waar dat niet is toegestaan? Zo nee, waarom niet? 

 Wat zijn de consequenties voor de onderneming Event Plaza? 

 

 

Ger Kruger  

Raadslid Beter voor Rijswijk. 

 



 

 

 

 

 

 

 


